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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért van szüksége a Városliget Ingatlanfejlesztő Zrt. 
vezetőinek összkerékmeghajtású járművekre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  államot  megillető  tulajdonosi  jogok  és  kötelezettségek  gyakorlásának  veszélyhelyzettel
összefüggő  eltérő  szabályairól  szóló  187/2022.  (V.  26.)  Korm.  rendelet  2.  §  értelmében  „a
Városliget megújításáról és fejlesztéséről szóló 2013. évi CCXLII. törvény 1. § (3) bekezdésétől
eltérően  a  Városliget  Ingatlanfejlesztő  Zártkörűen  Működő  Részvénytársaság  tekintetében  az
államot  megillető  társasági  részesedés  felett  a  tulajdonosi  jogok  és  kötelezettségek  összességét
a kultúráért felelős miniszter gyakorolja.”

A  fentiek  alapján  az  alábbiakkal  fordulok  Tisztelt  Miniszter  Úrhoz.   
 A Városliget Ingatlanfejlesztő Zártkörűen Működő Részvénytársaság folyó év július 11. napján
ajánlati  felhívást  tett  közzé  a  Közbeszerzési  Értesítő  2022/132.  számában  „felsővezetői  és
haszongépjármű flotta  üzemeltetése” tárgyában.  A felhívás később – folyó év augusztus  9-én –
helyesbítésre került, melynek keretében az ajánlattételi határidőt meghosszabbították.

A felsővezetőknek  szánt  járművek  kapcsán  megadott  paraméterek,  így  különösen  a  járművek,
megadott minimális magassága (1570 mm<M), valamint az összkerékmeghajtás előírása arra enged
következtetni, hogy a szóban forgó Társaság vezetői valamiért nem tartották megfelelőnek a normál
kivitelű személygépjármű beszerzését a maguk számára.

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy

1.)           A jelenlegi válságos gazdasági helyzetben mi indokolja egy, kifejezetten a Liget Budapest
Projekt céljából megalapított, köztulajdonban álló gazdálkodó szervezet vezetői számára az ilyen
jellegű gépjárművek beszerzését?



 
2.)           A  négy  felsővezetői  jármű  tekintetében  milyen  összegű  ajánlatok  érkeztek
(üzemeltetés/hó),  ki  lett  a nyertes ajánlattevő? Amennyiben az ajánlat  szerint nem elkülöníthető
ezen gépjárművek havi díja, úgy kérem a teljes flottakezelés összköltségét megjelölni.

3.)           Mely felsővezetők fogják használni a most beszerzett járműveket?

4.)           Személy szerint Ön egyetért-e a beszerzés létjogosultságával, illetve amennyiben nem,
úgy milyen intézkedések meghozatalát tervezi?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2022.08.18

 

Tisztelettel: Dr. Lukács László György országgyűlési képviselő
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